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جاده شیراز-خرامه در انتظار 
نظارت دوربینی

 

و  نظارتی  دوربین های  نصب  ضرورت  ایرنا  گزارش  به 
خصوصاً  و  خرامه  ارتباطی  محورهای  در  تخلفات  ثبت 
دیدار  در  شده  مطرح  موارد  ازجمله  خرامه  شیراز  جاده 

فرمانده انتظامی این شهرستان با امام جمعه خرامه بود.
فرمانده انتظامی خرامه در دیدار با امام جمعه و اهالی رسانه 
این شهرستان، گفت: برای کاهش تصادفات در محورهای 
ارتباطی خرامه نیازمند نصب دوربین های نظارتی و ثبت 
تخلفات هستیم که این مهم باید توسط دستگاه های متولی 

اجرایی شود.
سرهنگ عبدالرسول جوکار اظهار داشت: هر جا نظارت 
نباشد یا کاهش یابد زمینه وقوع جرم، تخلف و اتفاقات 

افزایش می یابد.
توسط  قوانین  رعایت  عدم  ناایمن،  ارتباطی  مسیر  او 
ازجمله  را  نامناسب  و  معیوب  نقلیه  وسیله  و  رانندگان 
عوامل بسیار مهمی در وقوع تصادفات دانست و افزود: 
محورهای ارتباطی شهرستان خرامه نیازمند استانداردسازی 
است اما اگر رانندگان در حین رانندگی، قوانین را به طور 
کامل رعایت کنند، میزان تصادفات کاهش چشمگیری 

خواهد یافت.
فرمانده انتظامی شهرستان خرامه در ادامه تأکید کرد: با 
توجه به اینکه شهرستان خرامه از بن بست ارتباطی خارج 
شهرستان  این  ارتباطی  محورهای  در  تردد  و  است  شده 
نظارت،  به منظور  یافته  زیادی  افزایش  گذشته  به  نسبت 
این  ارتباطی  محورهای  در  تصادفات  و  تخلف  کاهش 
ثبت  و  نظارتی  دوربین های  نصب  نیازمند  شهرستان، 
تخلفات است که این مهم باید توسط دستگاه های متولی 

اجرایی شود.
تأمین  را  انتظامی  نیروی  اصلی  وظایف  از  یکی  جوکار 
امنیت درون شهری دانست و گفت: کوچک ترین انتظار 
امنیت  برقراری  و  تأمین  حفظ،  انتظامی  نیروی  از  مردم 
درون شهری است و فرماندهی انتظامی شهرستان خرامه در 

این زمینه تمام تلاش خود را به کار بسته است.
وی در ادامه خطاب به خبرنگاران حاضر در این نشست، 
دارد  را  قوانین خاص خود  و  چارچوب  انتقادات  گفت: 
موردانتقاد  را  انتظامی خرامه  نیروی  می توانند  رسانه ها  و 
قرار دهند و قطعاً این نهاد نیز از انتقادات به جا و سازنده 

استقبال می کند.
قطعاً  کرد:  تصریح  خرامه  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
کیفیت  افزایش  و  بهبود  باعث  سازنده  انتقادات 
خدمت رسانی به مردم خواهد بود و این امر مهم، لازم و 

ضروری است. 
حجت الاسلام محمد صباحی امام جمعه خرامه نیز در این 
تأکید  و  دانست  مسئولان  بازوی  را  خبرنگاران  نشست 
کرد: من پیشنهادم این است که خبرنگاران از مسئولان 
انجام  می توانیم  چه کاری  خبرنگاران  ما  که  کنند  سؤال 
دهیم که به شما کمک کنیم و مشکلی از مشکلات جامعه 

و مردم حل شود. 

۵۰۰ تن پسته در شهرستان آباده 
برداشت شد

 

کشاورزی  جهاد  مدیریت  فنی  معاون  ایرنا  گزارش  به 
از  بیش  امسال  این شهرستان  باغداران  اعلام کرد:  آباده 

۵۰۰ تن محصول پسته از باغ های خود برداشت کردند.
داوود لطفی آزاد گفت: کاشت پسته در این شهرستان از 
باغداران این  هشت سال پیش آغازشده و در این مدت 
این  اراضی  از  هکتار   ۳۴۴ از  بیش  توانسته اند  شهرستان 

شهرستان را به کشت پسته اختصاص دهند.
شهرستان  پسته  باغ های  از  هکتار   ۱۱۹ اینکه  بابیان  وی 
اظهار  است،  قابل برداشت  و  نشسته  ثمر  به  اکنون  آباده 
کرد: اکبری، احمد آقایی و اوحدی از ارقام کشت شده 

ظرفیت پسته در شهرستان آباده است. و  توانمندی  به  توجه  با  کرد:  بیان  آزاد  لطفی 

شهرستان آباده درزمینه کاشت پسته، وجود صنایع تبدیلی 
و فرآوری پسته می تواند به رشد و توسعه اقتصادی منطقه 
سرمایه گذاران  از  آباده  کشاورزی  جهاد  که  کمککند 
این  در  پسته  بسته بندی  و  فرآوری  صنایع  ایجاد  برای 

شهرستان استقبال می کند.
نیز  آباده  کشاورزی  جهاد  باغبانی  مسئول  کارشناس   
گفت: محصول پسته در ارتفاع ۹۰۰ تا ۲ هزار و ۲۰۰ متر 
از سطح دریا جوابگوست و با مصرف کم آب و صرفه 
اقتصادی بالا، توانسته ایم میزان کاشت پسته را در مقایسه 

با ۱۰ سال گذشته  به ۲۰ برابر افزایش دهیم.
سطح  میزان   ۱۳۸۸ سال  در  اینکه  بابیان  مستغنی  ابراهیم 
افزود:  بود  آباده ۱۶ هکتار  این محصول در  زیر کشت 
اکنون این میزان به بیش از ۳۴۴ هکتار افزایش پیداکرده 
و بهترین منطقه ازنظر کاشت پسته در شهرستان، منطقه 
می شود  پیش بینی  منطقه،  این  پتانسیل  با  و  است  آبشتر 
کاشت این محصول در سال های آینده به دو برابر افزایش 

یابد.
گزارش رسیده به ایرنا افزوده است: پسته شهرستان آباده 
برای فرآوری و بسته بندی به شهرستان ابرکوه استان یزد 
منتقل و سپس ازآنجا به سایر نقاط کشور ارسال می شود.

لامرد
برقراری پوشش کامل 

مخابراتی و اینترنتی در منطقه 
ویژه اقتصادی لامرد

خطوط  پوشش دهنده  مخابراتی  سایت  ایرنا  گزارش  به 
تلفنی و مخابراتی موسوم به BTS در منطقه ویژه اقتصادی 
صنایع انرژی بر لامرد بااعتباری افزون بر ۱۰ میلیارد ریال 
این  در  اینترنتی  و  مخابراتی  کامل  پوشش  و  راه اندازی 

منطقه برقرار شد.
فریدون فدایی دولت مدیرعامل این منطقه  در جمع تعدادی 
از مدیران و کارشناسان  این منطقه گفت: به رغم استقرار 
تجهیزات و بهره مندی صنعت گران و فعالان در  سایت 
صنایع انرژی بر ازنظر کیفی خدمات ارتباطی در وضعیت 
ذی ربط،  مسئولان  پیگیری   با  که  نداشت  قرار  مطلوبی 
در  با  مجلس  نماینده  همچنین  و  مرتبط  اجرایی  دستگاه 
مدار قرار گرفتن سایت بی تی اس )BTS(، مشکلات رفع 
شد و بهره برداران با بهترین کیفیت می توانند از خدمات 

مخابراتی و اینترنتی استفاده کنند.
میلیارد   ۱۰ بالغ بر  بااعتباری  پروژه  این  داد:  ادامه  وی 
ریال شامل دکل خود ایستا به ارتفاع ۳۶ متر و همچنین 
فیبر  شبکه های  مخابراتی،  بروز  سیستم های  و  تجهیزات 
نوری و برق رسانی در زمینی به مساحت ۱۰۰ مترمربع در 
سایت انرژی بر اجرا شد که تمام اقدامات سخت افزاری 
مدار  در  گرفتن  قرار  و  راه اندازی  برای  نرم افزاری  و 

انجام گرفته است.
مدیرعامل منطقه ویژه انرژی بر لامرد افزود: این سایت 
مجهز به بروزترین فناوری های موجود )۲G  و ۳G  و 
کیلومتر   ۱۵ تا  مناسب  پوششی  شعاع  با  و  است    )۴G
سبب بهبود آنتن دهی موبایل در محدوده سایت انرژی 
می شود و علاوه  منطقه  پیرامونی  برخی روستاهای  و  بر 
بر بهبود آنتن دهی و رفع مشکل مکالمه، موجب تأمین 
فعالیت ها  فرایند  تسهیل  و  سرمایه گذاران  خاطر  اطمینان 

در این منطقه راهبردی  شده است.
کیلومتری   ۳۶۵ فاصله  در  لامرد  اقتصادی  ویژه  منطقه 
آلومینیوم  نظیر  بزرگی  صنایع  میزبان  شیراز،  جنوب 
جنوب، نیروگاه سیکل ترکیبی برق، نیروگاه خورشیدی 
پایین دست  صنایع  و  منیزیم  پیش بینی شده  صنایع  و 

آلومینیوم و فولاد است.

استان بوشهر
 

بوشهر

 ۴۰۰۰ میلیارد ریال اعتبار 
به شهرداری ها و دهیاری های 

بوشهر پرداخت شد

به گزارش ایرنا مدیرکل امور مالیاتی استان بوشهر گفت: 
در پنج ماه نخست امسال چهار هزار میلیارد ریال اعتبارات 
استان  این  دهیاری های  و  شهرداری ها  به  ارزش افزوده 

پرداخت شد.
غلامرضا احمدپری در نشست شورای گفت وگوی دولت 
میزان  این  از  افزود:  بوشهر  استان  خصوصی  بخش  و 
پرداختی دو هزار و ۷۵۰ میلیارد ریال سهم شهرداری ها و 
یک هزار و ۲۵۰ میلیارد ریال اعتبار نیز سهم دهیاری های 

استان بوشهر شده است.
و  اعتبارات  از  عمده ای  بخش  هم اکنون  کرد:  بیان  وی 

درآمدهای مالیاتی صرف عمران، آبادانی و امور زیربنایی 
کشور می شود.

عدالت  تحقق  اقتصادی،  رونق  شد:  یادآور  احمدپری 
از  آبادانی  و  عمران  و  خدمات  افزایش  اجتماعی، 
جایگزینی  دراین ارتباط  و  است  مالیات  پرداخت  آثار 
درآمدهای مالیاتی به جای درآمدهای نفتی از سیاست های 

اصلی اقتصاد مقاومتی است.
وی تأکید کرد: در مسیر نهادینه کردن فرهنگ پرداخت 
نوع  مالیات،  پرداخت  نحوه  درزمینه  اطلاع رسانی  مالیات 
مورد  باید  دولت  درآمدهای  در  آن  نقش  و   مصارف 

اهتمام جدی قرار بگیرد.
مالیاتی  بدهی  جرائم  بخشودگی  با  ارتباط  در  احمدپری 
از  بهره مندی  مهلت  داشت:  اظهار  نیز  اقتصادی  فعالان 
فرصت  آخرین  و   مهر   ۳۰ درصدی   ۱۰۰ بخشودگی 
تا  تنها  قابل بخشش  جرائم  بخشودگی های  از  بهره مندی 

پایان سال جاری است.
ریسک پرورش میگو در بوشهر 

کاهش یافت

استاندار  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی  ایرنا  به گزارش 
ریسک  گرفته  صورت  تلاش های  با  گفت:  بوشهر 
استان  این  میگوی  پرورش  صنعت  در  سرمایه گذاری 

کاهش یافته است.
در  میگو  پرورش دهندگان  با  نشست  در  فر  زرین  سعید 
میگوی  پژوهشکده  مهم  این  تحقق  برای  افزود:  بوشهر 
انجام  به  را  تأثیرگذاری  پژوهش های  بوشهر  در  کشور 

رسانده است.
دغدغه های  از  یکی  پژوهش  بحث  در  کرد:  بیان  وی 
اصلی اجرایی و کاربردی بودن آن است که دراین ارتباط 
ارتباط  با  تاکنون  بوشهر  در  کشور  میگوی  پژوهشکده 
تنگاتنگ خود با مسائل و مشکلات حوزه پرورش میگو 

توانسته پژوهش هایی کاربردی به این صنعت ارائه کند.
وی ادامه داد: این تلاش ها به کاهش ریسک سرمایه گذاری 
تاکنون  که  طوری  شده  منجر  میگو  پرورش  حوزه  در 
سرمایه گذاران بسیاری زیادی داوطلب ورود به این حوزه 

شده اند.
با  کارگروهی  دراین ارتباط  داشت:  اظهار  فر  زرین 
حضور دستگاه های ذی ربط ازجمله شیلات، دامپزشکی و 
ماهانه ظرفیت پرورش  تا  پژوهشکده میگو تشکیل شده 
میگوی بوشهر در اراضی ساحلی بررسی و موانع فراروی 

آن برطرف شود.
پرورش دهندگان  تعاونی  شرکت های  اتحادیه  مدیرعامل 
میگوی استان بوشهر گفت: پرورش دهندگان در بدترین 
شرایط آب و هوایی مرزداران بی مزد و مواجب هستند که 

باید نگاه حمایتی بیشتری از آنها صورت گیرد.
ابراهیم عباسی افزود: از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
و  میگو  پرورش  عرصه  فعالان  درخواست  خواست 

مشکلات آنها را پیگیری کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج
برگزاری مراسم پیاده روی 

جاماندگان اربعین در بقاع 
شاخص

معاون فرهنگی اجتماعی اوقاف و امور خیریه کهگیلویه 
جاماندگان  پیاده روی  همایش  برگزاری  از  بویراحمد  و 

اربعین در پنج امامزاده شاخص استان خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری تحلیلی »دلیر خبر« حجت الاسلام 
کهگیلویه  اوقاف  خدمت رسانی  از  مومنی شاد  قاسم 
به  کرد:  اظهار  و  داد  خبر  شلمچه  مرز  در  بویراحمد  و 
امور خیریه بوشهر و هرمزگان در حال  اوقاف و  همراه 

خدمت رسانی به زوارالحسین )ع( هستیم.
معاون فرهنگی اجتماعی اوقاف و امور خیریه کهگیلویه و 
بویراحمد بیان کرد: در این موکب بیش از یک هزار نفر 
اسکان داده می شوند و روزانه از دو هزار نفر در سه وعده 

صبحانه، نهار و شام پذیرایی می شود. 
وی با اشاره به اینکه از سیب درختی تولید استان از زوار 
امام حسین )ع( پذیرایی می شود، گفت: از بیش ۴ هزار 
چایی  و  خرما  آب لیمو،  شربت  با  روزانه  به صورت  نفر 

پذیرایی می شود.
دیگر  از  تبلیغی  استقرار روحانیون  داد:  ادامه  مسئول  این 
برنامه های موکب شهدای مدافع حرم استان های کهگیلویه 

و بویراحمد، هرمزگان و بوشهر در مرز شلمچه است.
مومنی شاد به برگزاری برنامه های مختلف ایام اربعین در 
کهگیلویه و بویراحمد اشاره کرد و افزود: برپایی مراسم 
عزاداری و ایستگاه های صلواتی ازجمله برنامه های این ایام 

است. 

معاون فرهنگی اجتماعی اوقاف و امور خیریه کهگیلویه 
پیاده روی  برنامه،  شاخص ترین  کرد:  عنوان  بویراحمد  و 
بیست هزارنفری مردم شهر لیکک از مرکز شهر به سمت 
امامزاده بابااحمد )ع( به طول ۱۷ کیلومتر و برپایی سفره 
اطعام ۱۰ هزارنفری از سوی هیئت امنا و شیوخ بابااحمد 

است.
همایش  استان  شاخص  امامزاده  پنج  در  اینکه  بابیان  وی 
پیاده روی تحت عنوان جاماندگان اربعین برگزار می شود، 
اسدالله  و  ابراهیم  امامزادگان  سمت  به  پیاده روی  گفت: 
بقاع  دیگر  در  پیاده روی  و  دوهزارنفری  اطعام  سفره  و 

شاخص از دیگر برنامه های ادارات اوقاف استان است.

بهره برداری تصفیه خانه آب 
اضطراری شهر یاسوج تا پایان 

سال مالی ۹۸
از  بویراحمد  و  کهگیلویه  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل 
بهره برداری تصفیه خانه آب اضطراری شهر یاسوج تا پایان 

سال مالی ۹۸ خبر داد.
فیض الله  خبر«  »دلیر  تحلیلی  خبری  پایگاه  گزارش  به 
از  یاسوج  شهر  فاضلاب  تصفیه خانه  پروژه  افزود:  پاسره 
پروژه های سفر ریاست جمهوری بوده و به دلیل مشکلات 

اعتباری راکد بود.
مبلغ  استاندار   پیگیری های  با  کرد:  تصریح  پاسره 
مبادله  حال  در  و  اعتبارشده  گشایش  ریال  میلیارد   ۹۰

موافقت نامه هستیم.
مجدداً  اجرایی  عملیات  به زودی  کرد:  خاطرنشان  پاسره 
لیست  در  پروژه  این  اینکه  به  توجه  با  و  می شود  آغاز 
پروژه های اقتصادی مقاومتی است،  همه تلاشمان را بکار 
می گیریم که پروژه تا پایان سال مالی ۹۸ به بهره برداری 

کامل برسد.
پایدار  تأمین آب شرب  برای  برخی اصلاحات  از  پاسره 
اجرایی  داد و گفت: آغاز عملیات  استان خبر  در مرکز 
مخزن ۱۰۰۰ مترمکعبی در مجاورت خیابان ساحلی یاسوج 
بااعتباری بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال باهدف تأمین آب پایدار 
و مطمئن منطقه سروک، شهرک ولایت، شهرک الغدیر 

و محدوه پلیس راه قدیم عملیاتی شد.
توسعه  و  اصلاح  به منظور  دیگر  پروژه  یک  افزود:  وی 
منطقه  به  موسوم  قدیم  را  پلیس  بالادست  منطقه  شبکه 
برآورد  پیمانکار  انتخاب  برای  نیز  گاز  جایگاه  روبروی 

و فراخوان شده است.
مخزن  همچنین  گفت:  استان  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل 
۲۰۰۰ مترمکعبی در تپه مشرف  به دانشگاه یاسوج با تلاش 
قبل  سال های  در  یاسوج که  شهر  آبفای  در  همکارانمان 
احداث شده بود و از ظرفیت آن در تأمین آب شرب مردم 

استفاده نمی شد، وارد مدار بهره برداری شد.

استان خوزستان

اندیکا
فرماندار اندیکا:

 زلزله به اکثر منازل روستایی 
در اندیکا خسارت وارد کرد

فرماندار اندیکا با اشاره به زلزله ۴.۶ ریشتری شامگاه شنبه 
در  این شهرستان، گفت:  توابع  از  قلعه خواجه  منطقه  در 
حال حاضر خسارت جانی در این رابطه گزارش نشده اما 
با توجه به بافت سنگی منطقه اکثر منازل روستایی دچار 

خسارت شدند.
ایرنا  با  اختصاصی  گفت وگوی  در  غریبوند  خدری  علی 
با اشاره به اینکه برآورد میزان خسارت از دقایقی پیش 
شروع شده است، گفت: بیشترین خسارات وارده تا این 
لحظه بر اساس اعلام دهیاری ها در روستاهای سرگه، چلو، 

شبخون برون عالی و للر پوتک  گزارش شده است.
اندیکا،  پراکندگی روستاهای شهرستان  به  اشاره  با   وی 
بیان داشت: بررسی میزان خسارت های وارده همچنان در 

حال انجام است.
رئیس شورای تأمین اندیکا تصریح کرد: با توجه به شرایط 
قرار  آماده باش  در  کاملًا  شهرستان  این  آمده،  وجود  به 

دارد.
این  تا  داشت:  بیان  جانی،  خسارت های  درخصوص  وی 
لحظه گزارشی مبنی تلفات جانی به ستاد مدیریت بحران 

شهرستان اندیکا اعلام نشده است.
شب  شنبه  زمین لرزه  است  حاکی  رسیده  گزارش های 

سیستم مخابراتی این شهرستان را مختل کرده است.
در  ریشتر   ۴.۶ بزرگی  به  زمین لرزه ای  ایرنا  گزارش  به 
ساعت ۲۰: ۵۱ شامگاه شنبه قلعه خواجه در خوزستان را 

لرزاند.
شده  واقع  اهواز  شرقی  شمال  کیلومتری   ۱۸۶ در  اندیکا 
است. زمین لرزه یادشده در بیشتر مناطق شمالی و شرقی 

خوزستان و نیز شهرستان اهواز قابل محسوس بود.

نشست مشترک مرزی 
استانداران خوزستان و بصره 

برگزار شد
استانداران  مرزی  مشترک  نشست  ایرنا  گزارش  به 
زائران  تردد  در  هماهنگی  به منظور  بصره  و  خوزستان 

اربعین در پایانه مرزی شلمچه برگزار شد.
استاندار بصره در این نشست که در پایانه مرزی شلمچه 
برگزار شد، گفت: از استاندار خوزستان، نیروهای مرزبانی 
و نظامی ایران که در حال خدمات رسانی به زائران اربعین 

هستند تشکر می کنیم.
بهترین  داریم  سعی  نیز  ما  اینکه  بابیان  العیدانی  اسعد 
در  کرد:  اظهار  آوریم،  فراهم  زائران  برای  را  امکانات 
تا  هستیم  ایرانی  برای خودروهای  تمهیدهایی  انجام  حال 
با  می شوند  عراق  خاک  وارد  ایران  از  که  خودروهایی 

سهولت به کار انتقال زائران بپردازند.
پنج  روز  طول  در  کربلا  به  بصره  ریلی  خط  افزود:  وی 
ولی  می کند  منتقل  عالیات  عتبات  به  را  زائران  سرویس 
با  زائران  تا  داریم  را  بیشتر  سرویس دهی  افزایش  قصد 

سهولت بیشتری به زیارت عتبات بروند.
استاندار بصره با اشاره به ورود بیش از ۵۰۰ هزار زائر از 
مرز شلمچه به کشور عراق گفت: پیش بینی می شود این 

تعداد تا روز اربعین به بیش از یک میلیون نفر برسد.
العیدانی تصریح کرد: غالب خدماتی که در کشور عراق 
به زائران ارائه می شود مردمی است و هر جا که نیاز باشد 

دولت با تمام امکانات ورود خواهد کرد.
استاندار بصره افزود: حوادث اخیر عراق تردید در استقبال 
و  برابری  چند  استقبال  اما  بود  کرده  ایجاد  را  اربعین  از 
دشمنان  پیش بینی های  به  دندان شکنی  پاسخ  مردم  پرشور 

بود.
وی افزود: همه امکانات دولتی و خودروهای استان بصره 
در حال انتقال زائران به عتبات عالیات هستند، همه تلاش 
خود را خواهیم کرد تا زائران در سلامت کامل به زیارت 

بپردازند و به کشور خود بازگردند.
استاندار خوزستان نیز در این نشست گفت: استاندار بصره 
در ۹ روز اخیر با تمام توان خدمات رسانی به زائران ایرانی 
را به خوبی انجام داد که این امر تسهیل در تردد آنها را 

رقم زد.
غلامرضا شریعتی اظهار داشت: در سه روز اخیر با افزایش 
دستگاه های  ولی  بودیم  مواجه  اربعین  زائران  تردد  حجم 
مشکل  بدون  را  زائران  تردد  خود  تلاش  با  عراق  دولتی 

انجام دادند.
به  زائران  انتقال  برای  بصره  امکانات  تمام  افزود:  وی 
عتبات عالیات بکار گرفته شد و باید خود را برای موج 

دوم تردد زائران اربعین آماده کنیم.
استاندار خوزستان گفت: تمام تلاش خود را برای بازگشت 
اینکه  به کار خواهیم گرفت ضمن  زائران  دغدغه  بدون 
بازگشت  تا  زائران  به  نیز خدمات رسانی  در خاک عراق 

آخرین زائر ادامه خواهد داشت.
ما در مرز  شریعتی تصریح کرد: همچنین خدمات رسانی 
میسان و عماره عراق در حال انجام است و این دو استان 

نیز همکاری مناسبی با ایران در تردد زائران دارند.

استان هرمزگان
میناب

سد سرنی میناب تا پایان 
امسال به بهره برداری می رسد

بر  میناب  سرنی  سد  احداث  ایرنا  گزارش  به 
تا  سد  این  و  دارد  ادامه  زمان بندی  برنامه  اساس 
بهره برداری  آماده  و  تکمیل  جاری  سال   پایان 

می شود.
استاندار هرمزگان در جریان بازدید از پروژه سد سرنی در 
شهرستان میناب، اظهار داشت: این پروژه شامل احداث 
درمجموع  که  است  تصفیه خانه  و  آب  انتقال  خط  سد، 
بااعتباری افزون بر پنج هزار میلیارد ریال در حال احداث 

است.
این  در  آب  ذخیره سازی  ظرفیت  افزود:  همتی  فریدون 
سد، ۷۰ میلیون مترمکعب است که ۱۲ میلیون مترمکعب 
آن جهت تأمین آب شرب و چهار میلیون مترمکعب نیز 
برای تغذیه دشت ها در این منطقه و همچنین کشاورزی 

مورداستفاده قرار می گیرد.
روند  با  نیز  سد  این  تصفیه خانه  کرد:  خاطرنشان  وی 
مناسب در حال احداث است و در سه ماهه نخست سال 

آینده تکمیل می شود.
این پروژه نشان دهنده توجه  همتی تصریح کرد: اجرای 
ویژه دولت نسبت به تأمین آب به ویژه در شرق هرمزگان 

و شهرستان میناب است.
از آب تصفیه  استفاده  با  بیان داشت:  استاندار هرمزگان 
میناب  شهرستان  در  کیفیت آب شرب  سرنی،  سد  شده 
قابل ملاحظه ای  بهبود  منطقه  این  شرایط  و  می یابد  ارتقا 

خواهد داشت.
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